
Бошко Томић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – “Шта ће Савјет министара учинити за 

побољшање услова пословања извозних предузећа која дају знатна средства комерцијалним 

банкама за добијање гаранција на склопљене уговоре о извозу?“ 

 


